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MARKVARTICKÝ 

ZPRAVODAJ 

 

PÁLENÍ  
ČARODĚJNIC 

30. dubna 19:00 hodin 

na fotbalovém hřišti 

od 19:30 proběhne  pro malé  
čarodějnice a čarodějníky  

doprovodný program -  
ZÁPIS  

DO ČARODĚJNICKÉ ŠKOLY. 
Každý účastník v kostýmu 

obdrží drobnou sladkost. 
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  Obec Markvartice 
U S N E S E N Í 

 

z 2. zasedání Zastupitelstva ob-
ce Markvartice, které se konalo 

dne  
7. 2. 2019 

 od 18:00 do 18:40 hodin 
v kabinách sportovního areálu 

 
Zasedání Zastupitelstva obce (dále též 
jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta 
obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu 
s ustanovením § 91 a § 93 zákona o 
obcích. Všem zvoleným členům byly 
zaslány pozvánky a zveřejnění bylo pro-
vedeno na úřední desce Obecního úřa-
du Markvartice a na webových strán-
kách obce. 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli pří-
tomni: Tomáš Renka, Ing. Libor Kunte, 
Ph.D., Jaroslav Flieger, Ing. Václav Kol-
man, Petr Milichovský, Ing. Jakub Ne-
rad 
Omluveni: Jiří Komárek, Karel Hladík, 
Ing. Petr Hodboď  
Neomluveni: 0 
 
Předsedající konstatoval, že je pří-
tomno 6 členů zastupitelstva (z celko-
vého počtu všech 9 členů zastupitel-
stva), takže zastupitelstvo je usnáše-
níschopné. 
 
 
Bod č. 1 – Určení zapisovatele a ověřo-
vatelů zápisu 
 
            Předsedající určil jako zapisova-
tele z jednání místostarostu obce pana 
Libora Kunteho 
Předsedající určil jako ověřovatele zápi-
su pana Jaroslava Fliegera a pana Vác-
lava Kolmana 
 
 
 
Usnesení č. ZO 19 02 01 – Schválení 
doplněného programu 2. veřejného 
zasedání ZO 
 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 
2. veřejného zasedání Zastupitelstva 
obce Markvartice v roce 2019. 

Program: 
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů zápisu a zapiso-
vatele  
3. Schválení doplněného programu 2. 
zasedání ZO Markvartice 
4. Rozpočtové opatření č. 1/2019 
5. Kontrola usnesení a činnost OÚ od 
minulého VZZO 
6. Zřízení komise pro strategické plá-
nování 
7. Schválení podání výzvy na opravu 
hasičárny 
8. Pověření starosty k podpisu proto-
kolu o předání a převzetí vedlejších 
polních cest 
9. Schválení darovací smlouvy na ne-
movitou věc 
10. Schválení vyhlášení konkursního 
řízení na obsazení vedoucího pracov-
ního místa ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ 
Markvartice 
11. Diskuze 
12. Závěr 
 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem 
schváleným 11. 11. 2010. 
 
 
 
Usnesení č. ZO 19 02 02 – Rozpočtové 
opatření č. 1/2019 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpoč-
tové opatření č. 1/2019 
RO přílohou 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel 
 
Bod č. 5 – Kontrola usnesení a činnost 
OÚ od minulého VZZO 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
kontrolu a činnost OÚ od minulého 
VZZO. 
             
Usnesení č. ZO 19 02 03 – Zřízení Ko-
mise pro strategické plánování 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení 
Komise pro strategické plánování 
Předseda: p. Karel Hladík 
Člen: ing. Jakub Nerad 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 

nikdo se zdržel. 
Usnesení č. ZO 19 02 04 – Schválení 
podání výzvy na opravu hasičárny 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání 
výzvy na opravu budovy hasičárny 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se zdržel. 
 
 
Usnesení č. ZO 19 02 05 –  Pověření 
starosty k podpisu protokolu o předá-
ní a převzetí vedlejších polních cest 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pověření 
starosty k podpisu protokolu o předání 
a převzetí vedlejších polních cest 
 
Pro 5 zastupitelů, 1 byl proti (p. Mili-
chovský), nikdo se nezdržel. 
 
 
 
Usnesení č. ZO 19 02 06 – Schválení 
darovací smlouvy na nemovitou věc 
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací 
smlouvu na nemovitou věc - část po-
zemku p. č. 3133 dle GP – 996 m2. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
 
Usnesení č. ZO 19 02 07 – Schválení 
vyhlášení konkursního řízení na obsa-
zení vedoucího pracovního místa ředi-
tele/ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhláše-
ní konkursního řízení na obsazení ve-
doucího pracovního místa ředitele/
ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.                                                                                                                                                                                                                               
 
Ověřovatelé zápisu                                                               
Jaroslav Flieger, 
        
                                                                                     
Ing. Václav Kolman,  
 
 
Starosta     
Tomáš Renka,   
 
Místostarosta     
Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
 
V Markvarticích dne 11. 2. 2019 
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ÚP – projekt společně to dokážeme – 1 
rok, lze prodloužit o další rok 
 
Usnesení č. ZO 19 03 02 – Rozpočtové 
opatření č. 2/2019 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočto-
vé opatření č. 2/2019, které je přílohou 
tohoto usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 

Usnesení č. ZO 19 03 03 – Schválení 
zhotovitele spojovacího chodníku 
za bytovkou a pověření starosty 
k podpisu smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovite-
le spojovacího chodníku za bytovkou 
firmu  
Silnice a mosty Děčín a.s., Oblouková 
416/39, Děčín, IČ 25042751 za celkovou 
cenu 100.135,- Kč bez DPH a pověření 
starosty k podpisu smlouvy. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, ni-
kdo se nezdržel. 

Usnesení č. ZO 19 03 04 – Schválení 
zhotovitele a pověření starosty 
k podpisu smlouvy na opravu hasič-
ské zbrojnice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovite-
le na opravu hasičské zbrojnice pana 
Otakara Bížu, Boženy Němcové 185, 
Benešov nad Ploučnicí, IČ 74361490 za 
celkovou cenu 305.288,- Kč bez DPH a 
pověření starosty k podpisu smlouvy. 
Zhotovitel není plátcem DPH. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, ni-
kdo se zdržel. 
 
Usnesení č. ZO 19 03 05 – Schválení 
zhotovitele a pověření starosty 
k podpisu smlouvy na projektovou do-
kumentaci a inženýrskou činnost na 
akci „Oprava zpevněných ploch v okolí 
OÚ“ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje  zho-
tovitele na projektovou dokumenta-
ci a inženýrskou činnost na akci 
„Oprava zpevněných ploch v okolí 
OÚ“ pana ing. Vladimíra Poldu, Rie-
grova 658/79, Děčín, 405 02, IČ 
87820641 za cenu 70.000,- Kč + DPH 
a pověření starosty k podpisu 
smlouvy. 
 

zasedání ZO 
 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje  program  
3. veřejného zasedání Zastupitelstva 
obce Markvartice v roce 2019. 
Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapi-
sovatele 
2) Schválení doplněného programu 
3. zasedání ZO Markvartice 
3) Kontrola usnesení a činnost OÚ 
od minulého VZZO 
4) Rozpočtové opatření č. 2/2019 
5) Schválení zhotovitele spojovacího 
chodníku za bytovkou a pověření 
starosty k podpisu smlouvy 
6) Schválení zhotovitele a pověření 
starosty k podpisu smlouvy na opra-
vu hasičské zbrojnice 
7) Schválení zhotovitele a pověření 
starosty k podpisu smlouvy na pro-
jektovou dokumentaci a inženýrskou 
činnost na akci „Oprava zpevněných 
ploch v okolí OÚ“ 
8) Schválení podání žádosti o dotaci 
z MMR na výstavbu nové hasičské 
zbrojnice a spolufinancování této 
akce 
9) Schválení zrušení osobního užitko-
vého automobilu Fiat  
10) Diskuze 
11) Závěr 
 
Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
3 se zdrželi (ing. Petr Hodboď, ing. 
Jakub Nerad, Petr Milichovský) 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem 
schváleným 11. 11. 2010. 
Bod č. 3 – Kontrola usnesení a čin-
nost OÚ od minulého VZZO 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
kontrolu a činnost OÚ od minulého 
VZZO. 
18. 2. vyhlášeno konkursní řízení na 
ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 
1. 4. první schůzka konkursní komise 
26. 4. proběhne konkursní řízení 
ČIZP – 28. 3. kontrola na les 
ČIZP – 1. 4. kontrola čističky 
Výpověď lesního hospodáře 
Č.p. 1 – p. Sellnerová – nepouštěla by se 
do celého projektu najednou, nejdůleži-
tější je zbavit objekt vody, podmínkou je 
dělat vše s památkáři 
VPP pracovníci max. do konce října 

Obec Markvartice 
U S N E S E N Í 

 

z 3. zasedání Zastupitelstva obce 
Markvartice, které se konalo 

dne 4. 4. 2019 
 od 18:00 do 18:45 hodin 

v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též 
jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta 
obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu 
s ustanovením § 91 a § 93 zákona o 
obcích. Všem zvoleným členům byly 
zaslány pozvánky a zveřejnění bylo pro-
vedeno na úřední desce Obecního úřa-
du Markvartice a na webových strán-
kách obce. 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli pří-
tomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, 
ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, Petr 
Milichovský, ing. Jakub Nerad, ing. Petr 
Hodboď 
Omluveni: Karel Hladík 
Neomluveni: 0 
 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 
8 členů zastupitelstva (z celkového po-
čtu 9 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Bod č. 1 – Určení ověřovatelů zápisu a 
zapisovatele 
 
            Předsedající určil jako zapisova-
telku z jednání paní Petru Říhovou. 
Zastupitelstvo obce určuje jako ověřo-
vatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a 
pana ing. Václava Kolmana. 
 
Bod č. 2 – Návrh na zrušení bodu č. 8 
z programu 3. veřejného zasedání ZO 
 
Pan ing. Petr Hodboď navrhuje zrušení 
bodu č. 8 – Schválení podání žádosti 
z MMR na výstavbu nové hasičské 
zbrojnice a spolufinancování této akce a 
navrhuje nahradit tento bod referen-
dem na výstavbu nové hasičské zbrojni-
ce. 
ZO tento návrh neschválilo a vrátilo se 
k původnímu programu 3. zasedání ZO. 
 
Usnesení č. ZO 19 03 01 – Schválení 
doplněného programu 3. veřejného 
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Pro 5 zastupitelů, 2 byli proti (p. Mili-
chovský a ing. Nerad), 1 se zdržel (ing. 
Hodboď) 
  Usnesení č. ZO 19 03 07 – Schválení 
zrušení osobního užitkového automo-
bilu Fiat 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení 
osobního užitkového automobilu Fiat. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
                                                                                                                                                                                                                          

Ověřovatelé zápisu      
                                                         Jaroslav 
Flieger,                                                                                  
Ing. Václav Kolman,  

 
Starosta     
Tomáš Renka,   
 
Místostarosta    
Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
V Markvarticích dne 10. 4. 2019 
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KOTLÍKOVÁ DOTACE 
 
Dne 27. února 2019 byl usnesením 
Rady Ústeckého kraje č. 
005/62R/2019 schválen harmono-
gram 4. výzvy Kotlíkových dotací v 
Ústeckém kraji. Podmínky dotační-
ho programu budou předloženy do 
Zastupitelstva Ústeckého kraje 24. 
6. 2019 a následně (červenec 2019) 
budou vyhlášeny na úřední desce a 
zveřejněny na internetových strán-
kách Krajského úřadu Ústeckého 
kraje.  
V pondělí 16. září 2019 bude zahá-
jen elektronický příjem žádostí o 
dotaci na výměnu neekologického 
kotle na pevná paliva s ručním při-
kládáním za nový, ekologičtější 
zdroj, kterým může být tepelné 
čerpadlo, kotel na biomasu 
(samočinná dodávka paliva), kotel 
na biomasu (ruční dodávka paliva) 
nebo plynový kondenzační kotel. 

Žádost mohou podávat fyzické oso-
by – majitelé rodinných domů na 
území Ústeckého kraje. Žádost bu-
de podávána pouze elektronicky. 
Toto je pravděpodobně poslední 
vypisovaná dotace a platí opět i pro 
občany Markvartic, kteří mají ro-
dinný dům (takto i vepsaný 
v katastru nemovitostí). Kromě do-
tace je možné poskytnout obča-
nům i půjčku na předfinancování 
realizace a to až do výše 200 000,- 
Kč. Budeme se snažit, stejně jako 
při minulých dotacích, motivovat 
občany k výměně také příspěvkem 
obce, který by, v případě schválení 
zastupitelstvem, činil 10 000,- Kč. 
Ačkoliv přesné podmínky programu 
nejsou detailně známé, bude se 
jednat o nejjednodušší možné pod-
mínky nevyžadující prakticky nic 
než prostou výměnu zdroje tepla.  
Obec nabízí v průběhu května a 
června možnou konzultaci a sdělení 

podmínek, za jakých bude poskytnu-
ta i bezúročná půjčka na předfinan-
cování akce. Nabízíme také zpraco-
vání žádosti a pomoc s jejím odeslá-
ním na Krajský úřad Ústeckého kraje 
v pondělí 16. 9. 2019. Termín pro 
výměnu zastaralých kotlů se blíží a 
září 2022 tu je za chvíli! (termín, do 
kdy se občané MUSÍ zbavit neekolo-
gických kotlů 1. a 2. třídy). Neváhej-
te a vyměňte svůj neekologický 
zdroj vytápění za přispění státu a 
obce. Jednak se uleví Vám, zároveň 
přispějete ke zlepšení životního pro-
středí v obci. Domnívám se, že řada 
vyměněných kotlů se již nyní pozitiv-
ně promítla na mnohem menším 
smogu v obci. 
V případě zájmu o informace k této 
dotaci mě kontaktujte na telefon-

ním čísle 603 859 653. 
 
Libor Kunte, místostarosta obce 

Pro 8 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 19 03 06 – Schválení 
podání žádosti o dotaci z MMR na 
výstavbu nové hasičské zbrojnice 
a spolufinancování této akce 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje po-
dání žádosti o dotaci z MMR na 
výstavbu nové hasičské zbrojnice a 
spolufinancování této akce. 
Dotace ve výši 70% 
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Problém, který  
se prohlubuje 
Než jsem začal psát tento článek, podí-
val jsem se na pár čísel, která jsou víc 
než varovná. Týkají se prvních dvou 
týdnů měsíce dubna a Český hydrome-
teorologický ústav vydal následující 
strohé konstatování naměřených hod-
not. 
„V prvním týdnu měsíce dubna spadlo 
v průměru za ČR pouze 0,9 mm srážek, 
což je 8,7% dlouhodobého normálu, 
druhý týden tuto bilanci příliš nevylep-
šil. V ČR spadlo průměrně 2,2 mm, tj. 
19,6% dlouhodobého normálu.” 
Markvartice jsou na tom přibližně stej-

ně jako průměr republiky a je tedy 
zjevné, že pokud nezačne pršet, má-
me na problém zaděláno více než 
v roce minulém. Po konzultaci 
s pracovníky Severočeské vodovody a 
kanalizace, a.s. (dále jen SčVK) chce-
me požádat všechny občany, aby 
v této době nenapouštěli z veřejného 
vodovodního řadu bazény a nezalévali 
zahrádky. Nemůžeme to zakázat, a 
nemáme ani pravomoc vydat nařízení 
k omezení používaní vody. Je to pou-
ze slušná prosba, žádost za strany 
obce a pochopení občanů. Jestli naši 
spoluobčané nebudou vodou šetřit, 
může se totiž stát, že SčVK nebude 
zvládat doplňovat vodojem, čímž bu-
de část obce zcela bez vody. Pro tuto 

činnost mají vyčleněné pouze dvě cis-
terny, přičemž podobně ohrožených 
lokalit je osm! 
Proto ještě jednou apeluji na všechny. 
Pomozte nám řešit tento problém oby-
čejnou úsporou vody v každé domác-
nosti. Vedení obce již delší čas pracuje 
na variantě řešení napojení na nový 
vodní zdroj, ovšem realizace tohoto 
záměru není závislá na obci, nýbrž na 
akciové společnosti SčVK, resp. na dal-
ších společnostech jako je např. SVS 
(Severočeská vodárenská společnost). 
Doufáme, že tento dramatický vývoj 
klimatické změny, která bezesporu na-
stává, povede k urychlení řešení naší 
nelehké situace.  

Libor Kunte, místostarosta obce 
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SOUSEDSKÉ POSEZENÍ S DECHOVKOU 
 
V pátek 12. dubna se ve spolupráci obcí Markvartice, Veselé, Horní a Dolní Habartice na sále Obecního domu usku-
tečnilo „Sousedské setkání s dechovkou“.   Nápad to byl krásný, dorazila spousta návštevníků, tančilo se a zpívalo 
se s Děčínskou dechovou kapelou „Dědek“. Pro každého bylo připraveno něco malého k zakousnutí (sladké i slané), 
pivo a víno teklo proudem.   
Jedinou vadou na kráse tohoto setkání byla neúčast představitelů všech zapojených obcí. Jediným přítomným byl 
pan starosta Tomáš Renka, který vše připravil a byl tak výborným hostitelem. Ostaní starostové a zastupitelé se 
bohužel nezúčastnili. Je škoda, že když už se dohodnou na uspořádání podobné akce, tak se  ani nepříjdou se svými  
voliči bavit a ani je jenpozdravit a popřát jim skvělou zábavu.    
Chtěla bych touto cestou poděkovat našemu panu starostovi za uspořádání tohoto setkání. 

Božena Novotná 

Vážení, 
dovolte, abychom vám touto cestou poděkovali za skvěle strávený večer dne 12.4.2019 při "Sousedském posezení". 
Obrovské  poděkování patří děvčatům, která se o nás po celou dobu konání akce  vzorně starala. Velké poděkování 
patří panu starostovi obce Markvartice  p. T. Renkovi za přípravu a organizaci celé akce a hlavně za to, že jako jedi-
ný vedoucí  představitel zúčastněných obcí mezi nás přišel a setrval s námi až do konce konání posezení . 
S úctou 
Účastníci z Horních Habartic 

Chvála, uznání, po-
vzbuzení a vůbec 
dobré slovo vyvoláva-
jí radost z dobře vy-
konané práce. Rád 
bych proto touto ces-
tou poděkoval všem 
lidem, kteří se podíle-
li na akci Sousedské setkání s dechovkou. Především Svazu žen, jejichž 
členky se zasloužili o příjemnou atmosféru a vzorně se staraly o ná-
vštěvníky, včetně zajištění sladkého občerstvení, které napekla paní 
Božena Novotná. 
K příjemné atmosféře nemalou měrou přispěla Děčínská dechová ka-
pela „DěDek“, která hrála výtečně. 
Podle ohlasu účastníků se setkání velmi vydařilo, a proto již plánujeme 
další ročník této akce. Po dohodě se starosty okolních obcí se Soused-
ské setkání s dechovkou uskuteční v Horních Habarticích. 
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MASOPUST 2019 
 
V sobotu 2. března uspořádal občan-
ský spolek Triangl Markvartice již 
popáté Masopustní veselici. Každý 
rok se členové spolku snaží o malé 
vylepšení veselice na základě zkuše-
ností, ohlasů či připomínek účastní-
ků minulého ročníku. Jednou z nejvi-
ditelnějších letošních změn bylo no-
vé hudební těleso - tentokrát hrála 
kapela Garance. Nutno poznamenat, 
že k plné spokojenosti návštěvníků. 
Zahajovací průvod tří desítek masek 
byl letos pojat v nové choreografii. 

Masky doprovázela masopustní 
kapela, kterou se opět podařilo 
rozšířit, takže se skládala z vozem-
bouchu, houslí, dvou harmonik a 
kytar. To vše pod dirigentskou tak-
tovkou Karla Volfa. Příjemně půso-
bil i nově sestavený dětský sbor, 
který kromě několika písniček a 
říkadel předvedl i taneční vystou-
pení. Opět nechyběly typické ma-
sopustní pochutiny (masné i slad-
ké), které tradičně rychle "zmizely" 
ze stánků. Stejně rychle byla 
"rozebrána" i tombola. Večer pří-
jemně ubíhal, dobrá nálada se nes-
la sálem až do ranních hodin. Již 

nyní si Vás dovolujeme pozvat na 
Masopust 2020, který se bude konat 
22. února.           

R. Tulka 

 

 

VYHLÍDKA TRIANGL V KNIZE 
O ROZHLEDNÁCH 
 
Koncem ledna 2019 se na mne obrá-
til pan Aleš Král, spoluautor nové 
knihy o rozhlednách v ČR se žádostí 
o poskytnutí fotografií a základních 
informací týkajících se vyhlídkového 
trianglu ve Vysokém lese. Naše 
"rozhledna" byla zařazena do závě-
rečné kapitoly o nižších vyhlídkách. 
Nakonec se autoři knihy "Rozhledny 
České republiky" po dohodě s nakla-
datelstvím rozhodli omezit informa-
ce o těchto menších stavbách pouze 
na fotografii, název a souřadnice 
GPS. Ale i tak nás velmi těší, že zku-
šení turisté ocenili naši práci zařaze-
ním Trianglu do této publikace. Na-

víc je to i dobrá reklama pro celou 
obec. V současné době je kniha již 
k dostání v knihkupectvích nebo 
nákupem přes internet   https://
plotknihy.cz/cs/rozhledny-ceske-
republiky/636/p/   
    R. Tulka
   

AKCE TRIANGLU PRO VEŘEJNOST 
Mezi uzávěrkou a vytištěním tohoto čísla Zpravodaje pořádali členové Trianglu několik akcí pro veřejnost. Na Velký 
pátek (19.4.) proběhlo na terase Óčka Pletení pomlázek. Mizivý zájem veřejnosti o tuto akci nás vede k zamyšlení, 
zda ji zorganizovat i příští rok. Nejspíše v tom budeme opět pokračovat, ale již pouze neveřejně. Tradičně hojná byla 
účast na Velikonočním výšlapu v pondělí 22. dubna. Účastníci vyrazili od dřevěného rozcestníku na křižovatce u Ko-
peckých po červené turistické značce po nové cestě na Triangl, kde už předsunutá hlídka měla připraveno ohniště 
na opečení dobrot, které si turisté přinesli. Po zkonzumování doneseného proviantu jsme prolili vyhaslé ohniště vo-
dou a snesli pytle s odpadky. 
Ve středu 24. dubna se někteří členové spolku, kteří nemuseli trávit den v zaměstnání, vydali vlakem do stanice Jed-
lová, odkud vyrazili na nenáročný výlet na Tolštejn. Zážitky z výletu následně zhodnotili v příjemné nádražní hos-
půdce. 
V nejbližší době pořádáme ve středu 1. května Pohodový cyklovýlet. Start je v 9 hodin u Óčka, trasa je zvládnutelná 
pro široké spektrum cyklistů - přes Jánskou do Růžové, kde navštívíme rozhlednu Růženka. Dále budeme pokračovat 
dle aktuálního počasí se zastávkou na občerstvení. Zveme všechny zájemce o trochu pohybu, děti do 15 let pouze v 
doprovodu osoby starší 18 let. S sebou nabitý mobil, přilbu a náhradní duši, občerstvení bude cestou.          R. Tulka 
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ÁČKO SE ROZJELO 

S úvodem jarní části sezóny se rozběhly fotbalové soutěže našeho TJ SK. „Áčko“ si patrně vzalo k srdci předsevzetí, 
že  není možné dál dělati ostudu a předvádí slušné výkony. Žádný zápas neprohrálo, s favority z České kamenice 
otočilo vývoj utkání z 0:2 na 2:2 a následně získalo bod navíc za vítězství na pokutové kopy. Stejně se mu dařilo i na 
hřišti lídra soutěže—Chřibské. V následujícím zápase mužstvo přehrálo pronásledovatele z Františkova. Tím se usa-
dilo na druhé příčce tabulky okresní soutěže. Takže nás opravdu může mrzet  bezbodová šňůra z podzi-
mu. V této chvíli je jen na hráčích, zda zopakují výborné výkony a dokončí soutěž na důstojném místě.  
I když to na postup už nevypadá a vzhledem k chystané reorganizaci není jisté, zda  vůbec bude někdo 
postupovat, přejme hráčům dobrý závěr sezóny, klid v zakončení šancí a stálý přísun bodů.  

STOLNÍ TENIS 
Přinášíme tabulky soutěží ve stolním tenisu 
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KDYŽ SE NĚKDO CHOVÁ, JAK ARMÁDA NA DOBYTÉM ÚZEMÍ 
V minulých letech se vyskytlo několik neúspěšných pokusů řešit chování zaměstnanců místní farmářky, kteří v okolí 
obhospodařovaných pozemků neprojevují příliš respektu k práci jiných. Opakovaně dochází také k poškozování 
obecních cest těžkotonážní technikou - nejmarkantněji je to vidět na cestě vedoucí do sedla mezi Veselkou a Vyso-
kým lesem (úsek na kraji lesa nad bývalým husincem). V loňském roce byly v okolí obce obnoveny tři obecní cesty, 
pořizovací hodnota je několik milionů Kč. Součástí těchto cest jsou i odvodňovací rigoly. Jedna z nových cest vede do 
Olešky - v nejvyšším bodě je patrné, že traktorista při navážení hnoje zničil část odvodňovacího rigolu. Proč nenajíždí 
na pole v místě, kde není rigol? Nejspíše proto, že je mu zcela jedno, že ničí něco, co není jeho vlastnictvím.  

R. Tulka 
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1.5.2019  MUDr. Vojtěch Vladimír  28. října 110 Děčín I  412 151 056  

4. – 5.5.2019  MDDr. Kadlecová Daniela Teplická 1850/60A Děčín V 412 531 330 

8.5.2019  MDDr. Barcal Pavel J.Š.Baara 692/26, Děčín V 412 507 588 

11. – 12.5.2019  MUDr. Křemen Adolf  Teplická 270 Jílové  412 550 343  

18. – 19.5.2019  MUDr. Rambousková Rita Riegerova 773/72 Děčín II 412 526 250 

25. – 26.5.2019  MUDr. Hladík Pavel Weberova 1537/7 Děčín VI 412 539 298 

1. – 2.6.2019  MUDr. Křemen Adolf  Teplická 270 Jílové  412 550 343  

8. – 9.6.2019  MUDr. Milič Lukáš Anenská 385/2 Děčín I 412 511 482 

15. – 16.6.2019  MUDr. Šetek Vladislav Fügnerova 600/12 Děčín I 412 513 989 
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NOVÁ HASIČSKÁ ZBROJNICE 
ZA 23 MILIONŮ 
 
Již z minulého volebního období má 
obec zpracovaný projekt a vyřízené 
všechny formality k výstavbě nové 
hasičské zbrojnice v areálu Kovosu. Dá 
se říci, že chybí jen peníze. Hodně 
peněz, 23 000 000 korun.  
Většina současných zastupitelů chce v 
projektu pokračovat. Na posledním 
zasedání byla tak schválena žádost o 
dotaci na výstavbu zbrojnice. Pět 
zastupitelů bylo pro, dva proti a jeden 
se zdržel. Jedná se o dotaci na regener-
aci tzv. brownfieldů (míst, které byly v 
minulosti zanedbány a hyzdí okolí). 
Obec by mohla získat až 70 % nákladů 
zpět. I s touto poměrně štědrou dotací, 
to pro obec znamená citelný zásah do 
rozpočtu. Obec tolik peněz (30 % tedy 6 
900 000 Kč) naspořeno nemá a musela 
by částku řešit úvěrem.  
To jsou základní informace k tomuto 
projektu a nyní bych vám chtěl sdělit, 
proč jsem byl jeden z těch, který nepod-
pořil podání žádosti o dotaci.   

Předně se mi nelíbí nutnost zadlužit obec 
na několik let dopředu. Obec se již v úno-
ru tohoto roku zadlužila částkou 2 mil-
iony korun, když koupila na úvěr novou 
hasičskou cisternu. Zastupitelé, podporu-
jící novou zbrojnici, mluví o desetiletém 
úvěru. Pokud by se projekt opravdu 
uskutečnil, k samotné výstavbě dojde 
někdy v letech 2021 - 2022. Takže když 
sečteme nové hasičské auto a zbrojnici, 
vyjde z toho, že obec bude 13 let v kuse 
zadlužena. Na 13 let to omezí jiné in-
vestice a to např. i investic do obnovy 
vybavení hasičů. Toto přibrždění rozvoje 
obce v délce 13 let nemohu podpořit. 
S množství peněz, souvisí i můj další ar-
gument, proč se mi projekt nové zbro-
jnice moc nepozdává. Udělal jsem si 
drobnou rešerši nově postavených 
hasičáren v jiných městech a obcích. 
Došel jsem k závěru, že markvartický 
projekt je drahý. Respektive výrazně 
dražší než nedávno postavené hasičárny 
v jiných obcích: Kunštát (2 800 obyvatel) 
postavil hasičárnu za 16 milionů, 
Chroustov (480 ob.) za 10 milionů, 
Březhrad (1 027 ob.) za 15,7 milionů a 
skoro sousední Kytlice plánuje hasičárnu 
za 8 milionů. I krajské město Liberec letos 

dostavilo hasičárnu ve své části Krásná 
Studánka za 13,7 milionu korun vč. 
vybavení interiérů. A dokonce tak hez-
kou, že budova soutěží o stavbu  
roku 2018.  
Jsme obec se 700 obyvateli a srov-
natelné i větší obce (města!) mají své 
hasičárny skromnější, přesto jistě 
dostačující.  
Dalším důvodem je, že obec, podle 
mého názoru, novou budovu jednoduše 
nepotřebuje. Obec hasičárnu má a 
postupně ji modernizuje. Právě v těchto 
dnech obec provádí úpravy na stávající 
hasičárně za 300 000 korun. Obec by 
tak měla dvě hasičárny, jednu novou a 
druhou po rekonstrukci. Příliš mi to 
nedává smysl. Jsem proto toho názoru, 
že by bylo lepší pokračovat v 
postupném vylepšování a modernizaci 
současné budovy. Postupně, bez dluhů. 
Jsem podporovatelem našich dobro-
volných hasičů. Podpořil jsem novou 
cisternu i rekonstrukci stávající 
hasičárny. A budu hasiče podporovat 
nadále. Ale domnívám se, že nová zbro-
jnice, v podobě jaké je nyní předložena, 
je pro obec zbytečný luxus. Neodpovídá 
velikosti a možnostem naší obce. 
Jakub Nerad, jakubnerad@gmail.com 

 TURNAJ VE  
STOLNÍM TENISU 
PRO VEŘEJNOST ! 

 
Zveme Vás na turnaj pořádaný 
dne 24.5.2019 od 16:30 hodin 
v hale u ZŠ pro všechny občany 

Markvartic a blízkého okolí.  
Hrát se bude ve skupině, připra-

vena i soutěž útěchy.  
Malé občerstvení zajištěno.  
Závazné přihlášky posílejte  

do 20.5.2019 na email:  
jiri.komarek@email.cz  , případně 
volejte: J. Komárek 724636516.  

PINKU ZDAR 

ZÁPIS  
DO MATEŘSKÉ ŠKOLY 

se koná v úterý 14. května od 13:00 do 15:30 hodin  
v prostorách mateřské školy v Markvarticích. 

Bližší podrobnosti sledujte na webových stránkách ZŠ a MŠ Markvartice 
http://zsamsmarkvartice.cz/  

 

http://zsamsmarkvartice.cz/

